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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2013 
 

z XXXVI sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 28 marca 2013 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 

 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych,  
nieobecna radna Patrycja Mlejnek-Gałęza. 

 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE  
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Witam serdecznie wszystkich przybyłych na XXXVI sesji Rady Miasta 
Gdańska.  Dziś nie przewidujemy przerwy, bo porządek obrad jest krótki.     
 
 Wpłynęły autopoprawki  do druków: 
- druk 832 – pkt 4 ppkt 1 
- druk 834 – pkt 4 ppkt 9  
- druk 799 – pkt 4 ppkt 11 
 
 
 
Porządek sesji:  
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
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     - Prezydent Miasta Gdańska: 
 
-  „Informacja Powiatowego Urz ędu Pracy w Gda ńsku. Podsumowanie 

2012 roku” 
Przedstawia p. Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
 
- „Rozstrzygni ęcie Konkursu Literackiego Miasta Gda ńska                         

im. Bolesława Faca za 2012 rok” 
Przedstawia p. Anna Czekanowicz-DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta 

ds. Kultury 
 
3. Oświadczenia Klubów Radnych; 

 
4. Uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 (druk 832); 

                   Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska               
na 2013 rok (druk 833); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Siedlce - rejon ulic Kartuskiej i Kolonii Zręby w mieście 
Gdańsku (druk 826) ;  

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
 

4) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Niedźwiednik rejon ulic Słowackiego i Podkarpackiej              
w mieście Gdańsku (druk 827) ;  

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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5) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulicy Kielnieńskiej przy torach II w mieście 
Gdańsku (druk 828) ;  

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
 

6) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ulic Wita Stwosza i Stanisława 
Wąsowicza w mieście Gdańsku (druk 831) ;  

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

7) w sprawie zmiany nazwy miejskiej jednostki budŜetowej z: Park 
Kulturowy Fortyfikacji Miejskich „Twierdza Gdańsk" na Centrum 
Hewelianum oraz nadania nowego statutu (druk 830);  

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przemysław Guzow – Dyrektor Parku Kulturowego Fortyfikacji Miejskich 
„Twierdza Gdańsk” 
 

8) w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych 
do granic Gminy  Miasta Gdańska w roku 2013 (druk 829);     

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska    
Maciej Lorek – Dyrektor Wydziału Środowiska   
   

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Miasta 
Gdańska  z organizacjami pozarządowymi na rok 2013" (druk 834);   

                           Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                         Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                   Ewa Kryczało – Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej 
 
10) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Pomorskiego (druk 835);  
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                         Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                         Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  

 
11) w sprawie zamiaru likwidacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

Nr 2 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Krzemienieckiej 1 (druk 799);  
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                         Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                         Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
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5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Pre zydenta Miasta.  
6. Wnioski, o świadczenia osobiste.  
7.Zakończenie obrad. 

 
 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY  
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Przedstawił komunikat, który stanowi załącznik  nr 2  do niniejszego 
protokołu. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Czy mogłabym prosić, aby pan prezydent Lisicki zechciał poinformować 
radnych o wynikach tego etapu postępowania przetargowego w sprawie 
zagospodarowania odpadów z informacja, kiedy w najgorszym scenariuszu 
przewiduje pan rozstrzygniecie przetargu, to znaczy z uwzględnieniem 
odwołań i protestów. Proszę, Ŝeby podać to w komunikatach, bo wydaje mi 
się to wielce właściwie, Ŝeby równieŜ radni wraz z mediami byli 
poinformowani jak sprawa wygląda na tym etapie.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Ja nie wiem czy prezydent jest na tyle przygotowany, Ŝeby podać                       
to w komunikatach, ale będzie za chwile dla prezydenta czas. Czy są jakieś 
komunikaty komisji Rady Miasta Gdańska? Nie widzę. Zatem komunikaty 
prezydenta. Zaczynamy od informacji Powiatowego Urzędu Pracy. Pan 
dyrektor Roland Budnik przedstawi Podsumowanie 2012 roku. 
 
ROLAND BUDNIK  - Dyrektor Powiatowego Urz ędu Pracy  
Omówił prezentację multimedialną „Podsumowanie 2012 roku”, która 
stanowi  załącznik  nr 3  do niniejszego protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Następny komunikat Prezydenta Miasta Gdańska 
„Rozstrzygnięcie Konkursu Literackiego Miasta Gdańska im. Bolesława 
Faca za 2012 rok”, przedstawi pani dyrektor Anna Czekanowicz -
DrąŜewska. 
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ANNA CZEKANOWICZ - DR ĄśEWSKA - Dyrektor Biura Prezydenta                
ds. Kultury  
Szanowny panie przewodniczący, szanowni państwo radni. Chciałam 
przekazać komunikat o rozstrzygnięciu Konkursu Literackiego Miasta 
Gdańska im. Bolesława Faca za 2012 rok. Chciałam przypomnieć, Ŝe w 
dwóch poprzednich latach komisja konkursowa nie wybrała w konkursie 
Ŝadnego dzieła, które mogłoby zostać wydane, w związku z tym z 
satysfakcja stwierdzam, Ŝe w tym roku werdykt komisji konkursowej jest 
inny. Komisja Konkursowa obradowała w składzie prof. Józef Bachórz, 
Tadeusz Dąbrowski, Aleksander Jurewicz, prof. Kazimierz Nowosielski, 
radny Piotr Skiba, Barbara Piórkowska. Odbyły się trzy posiedzenia Komisji 
Konkursowej, na ostatnim posiedzeniu 8 marca 2013 roku Komisja wybrała 
do publikacji ksiąŜkę autorstwa Tomasza Małkowskiego z Gdańska p.t. 
„Ojcze Józefie”. Jest to powieść społeczno-obyczajowa. Jednocześnie 
Komisja Konkursowa zwróciła uwagę równieŜ na druga powieść 
zatytułowaną „Buszujący w śmieciach”, gdzie doceniła wyjątkową odwagę i 
determinacje pisarza w mocowaniu się z trudnymi sprawami 
współczesności. Prof. Józef Bachórz Przewodniczący Komisji Konkursowej 
uzasadniając werdykt komisji napisał, iŜ powieść Tomasza Małkowskiego 
w bezpośredni sposób związana jest z Gdańskiem. Większość 
opowiadanych w tej powieści historii toczy się właśnie w naszym mieście. 
Zawiera bardzo bogate tło historyczno-polityczne, ale nie zajmuje się 
politykowaniem. Zawiera w sobie interesujący, choć marginalny wątek 
romansowy, ale Głowna zaleta poza językowymi walorami powieści jest 
bardzo uwaŜne przyglądanie się rzeczywistości społeczno-obyczajowej. 
Realistyczne zauwaŜanie naszych powiązań kulturowych ze światem  oraz 
dostrzeganie objawów funkcjonowania piekiełka polskiego: intryg                         
i wzajemnego podgryzania się róŜnych ludzi. Autor moim zdaniem, pisze 
prof. Józef Bachórz,  sprawnie panuje nad stylem swojej opowieści, celnie 
dozując momenty liryzmu i taktownej autoironii – pod tym względem tekst 
ten naleŜy do zespołu najlepszych prac nadesłanych na konkurs w ciągu 
wielu lat. Bardzo dziękuję.        
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Teraz poproszę dyrektora Adama Landowskiego  
 
ADAM LANDOWSKI – Dyrektor Centrum Profilaktyki Uzal eŜnień                  
w Gdańsku  
Przedstawił prezentację, która stanowi załącznik nr 4  do niniejszego 
protokołu (płyta CD). 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. I poproszę teraz pana prezydenta Lisickiego. 
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MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Szanowni państwo, porosiłem o głos, poniewaŜ wiem, Ŝe ten temat jest dla 
państwa interesujący. Proszę państwa, to co jest bardzo istotne, warto 
podkreślić, Ŝe to co będę mówił dotyczy Gdańska, ale równieŜ i naszych 
sąsiadów. Co bardzo istotne, jesteśmy pierwszym miastem w Polsce z 
duŜych miast, które ogłosiło przetarg i doprowadziło do otwarcia ofert. W tej 
chwili poza Gdańskie tylko Bydgoszcz ogłosiła przetarg w miniony 
czwartek, tydzień temu, natomiast my jesteśmy jedynym miastem, które 
zdołało otworzyć juŜ oferty konkretne i jak państwo być moŜe wiecie z 
mediów, wyniki tego przetargu wyglądają optymistycznie z dwóch 
powodów. Po pierwsze ceny zaoferowane przez oferentów są na poziomie 
20 do 30% niŜsze niŜ nasze załoŜenia kalkulacyjne, a po drugie, jeŜeli się 
utrzymają te wyniki jakie wynikają z otwarcia ofert, jeszcze bez dokładnej 
analizy tych ofert, ale gdyby się utrzymały te wyniki przetargu, to by 
oznaczało, ze odpady z terenu Gdańska będą wywoziły trzy firmy. Przy 
czym jedna z tych firm będzie miała połowę rynku, czyli 3 sektory, druga z 
tych firm będzie miała 2 sektory, czyli mniej więcej 1/3 rynku, i ostatnia 
będzie miała 1 sektor, czyli 1/6 rynku. To jest proszę państwa o tyle istotne, 
Ŝe nie było obawy o ten przetarg, który wiedzieliśmy, ze będzie w pełni 
konkurencyjny, natomiast te wyniki są bardzo istotne a konto przyszłego 
przetargu, który będzie miał miejsce za 2,5 roku gdyby wydarzyła się 
sytuacja taka jak w Gdyni, Ŝe wygrała we wszystkich sektorach jedna firma, 
to ta sytuacja byłaby rzeczywiście niebezpieczna, poniewaŜ mogłoby się 
okazać za 2,5 roku, Ŝe w Gdańsku ta konkurencja byłaby mocno 
ograniczona, albo być moŜe potencjalni konkurenci do tego czasu by nie 
przetrwali na rynku. W Gdańsku tej sytuacji nie będzie, będziemy mięli 
obecne najprawdopodobniej trzy firmy. RównieŜ to jest waŜne z punktu 
widzenia bezpieczeństwa obsługi miasta. Mianowicie gdyby się wydarzyło, 
Ŝe któraś z tych firm będzie miała kłopoty to zawsze jest moŜliwość zgodnie 
z ustawą powierzenia tej usługi innej firmie. W sytuacji kiedy byłaby jedna 
firma w mieście to byłby kłopot. W sytuacji kiedy mamy trzy, jest 
bezpiecznie. Kolejna sprawa, która na pewno państwa teŜ intryguje, było 
wiele wypowiedzi w mediach, niektórzy radni mnie pytali na temat zmiany 
stawek. OtóŜ tutaj trzeba postępować niezwykle odpowiedzialnie i dzisiaj 
moŜemy tylko powiedzieć, Ŝe z duŜym prawdopodobieństwem te stawki 
ulegną obniŜce. Natomiast moŜemy o takim ruchu mówić dopiero pod 
koniec roku. Przede wszystkim dlatego, Ŝe element przetargu dotyczy tylko 
tak naprawdę mniej więcej ok. 40% łącznego kosztu jaki będzie obejmował 
wywóz odpadów, dlatego, ze przetarg był tylko i wyłącznie na odbiór, a 
jeszcze pozostaje zagospodarowanie plus obsługa systemu, a w tej 
obsłudze, co jest bardzo istotne windykacja i ewentualny brak wpłat bądź 
konieczność ich ściągania. A więc tych elementów jest bardzo wiele. 
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Trzeba pamiętać teŜ, Ŝe w pierwszym okresie, to są doświadczenia tych 
gmin, które wprowadziły takie systemy w Polsce wcześniej, w pierwszym 
okresie strumień odpadów wzrasta o 30%, dlatego, ze ludzie po prostu 
czyszczą mieszkania, bo maja taka moŜliwość i to teŜ trzeba wziąć pod 
uwagę. Myśmy oczywiście załoŜyli w naszych rozwaŜaniach, Ŝe nastąpi 
wzrost strumienia, ale dokładnie jaki ten strumień będzie nie wiemy. On się 
okaŜe po kilku miesiącach jak system zacznie działać. Kolejna sprawa 
niezwykle waŜna, to jest jak zachowają się spółdzielnie mieszkaniowe. Na 
dzień dzisiejszy z przykrością trzeba stwierdzić, spółdzielnie mieszkaniowe 
dają takie sygnały i znaki, Ŝe nie zamierzają składać deklaracji 
odpadowych. To oznacza, Ŝe przez okres 2-3 m-cy, dopóki my nie wydamy 
decyzji administracyjnych i, mówiąc brutalnie, wejdziemy na konta tych 
podmiotów nie będzie wpływu od rzędu 40% mieszkań w Gdańsku. To teŜ 
trzeba będzie udźwignąć.  Kolejna sprawa, to nie wiemy w ogóle jak spłyną 
deklaracje. Z doświadczeń duŜych miast, które takie deklaracje zaczęły 
zbierać, są to doświadczenia niedobre. Dość powiedzieć, Ŝe poziom 
deklaracji, który spływa w tych miastach, które juŜ miały termin na koniec 
marca, albo na koniec lutego, to jest poziom 15-25% wszystkich deklaracji 
jakie miały wpłynąć do danego urzędu. To oznacza, Ŝe prawdopodobnie w 
tym pierwszym roku będziemy się wszyscy wspólnie uczyć. A brak 
deklaracji oznacza znowu tą cała procedurę wystawiania deklaracji, 
nazwijmy to umownie zastępczej, w formie decyzji i potem dopiero 
egzekucja, bądź to, ze ktoś się pofatyguje i tą deklaracje samodzielnie 
złoŜy, zacznie wpłacać pieniądze. Pamiętajcie państwo, Ŝe mówimy o 
kwotach idących w rzędy kilkudziesięciu milionów złotych w skali roku, ale 
równieŜ i w skali połowy roku. TakŜe wszelkie decyzje dotyczące obniŜki 
opłat trzeba podejmować w sposób odpowiedzialny i wtedy kiedy będziemy 
mogli moŜliwie precyzyjnie określić rzeczywisty koszt wywozu odpadów z 
Gdańska. Wtedy teŜ warto się będzie zastanowić, jeŜeli będziemy 
wprowadzać tego typu rozwiązanie, czy nieco nie zmodyfikować metody, 
którą Ŝeśmy uchwalili bo są takie propozycje i ja się nawet do niej 
przychylam, ze być moŜe tych progów powinno być więcej. Ale Ŝeby móc 
proszę państwa w sposób rzetelny i uczciwy te nowe progi ustalić i 
dopasować do nich odpowiednia stawkę za m2 to trzeba mieć precyzyjne 
dane o wszystkich mieszkaniach i ich wielkości w Gdańsku. My mamy dane 
zbiorcze, ile dana spółdzielnia ma m2 mieszkań, ale nie wiemy w detalu ile 
jest mieszkań 50 metrowych 70 itd. złoŜenie deklaracji spowoduje, Ŝe 
będziemy mieli precyzyjne dane o ilości mieszkań i ich wielkości w 
Gdańsku i wtedy będziemy mogli z cała odpowiedzialnością dopasować 
nowe stawki do tych danych. Podsumowując proszę państwa, wydaje się, 
ze sytuacja jest dobra, trzeba patrzeć optymistycznie, wydaje się, ze na 
prawdę w Gdańsku sytuacja będzie udana natomiast wszelkie ruchy pod 
koniec roku z pełna odpowiedzialnością, tak Ŝeby mieszkańcy byli z nich 
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zadowoleni. I co jest jeszcze proszę państwa bardzo istotne, oczywiście nie 
mówię tego tak do was do radnych, moŜe bardziej do mediów, bo wy o tym 
wiecie, pieniądze z ustawy śmieciowej, są to pieniądze de facto znaczone, 
wykonanie budŜetu Miasta Gdańska ocenia RIO, nie ma Ŝadnego 
niebezpieczeństwa, ze jakakolwiek złotówka, która mieszkaniec w tym roku 
wpłaci po wyŜszej stawce, ze nie będzie mu w cudzysłowie oddana w raku 
następnym w stawce niŜszej. To gwarantuje polskie prawo, które wszyscy 
jak tu siedzimy na sali przecieŜ przestrzegamy i działamy w oparciu o 
ustawę o samorządzie gminnym i w oparciu o ustawę śmieciową. To co jest 
istotne, to Ŝebyśmy wszyscy, wspólnie odpowiedzialnie podeszli do 
wdroŜenia tej ustawy i nie mówię tylko o władzach miasta, nie mówię tylko 
o radnych, ale mam na myśli przede wszystkim zarządy wspólnot i 
spółdzielni mieszkaniowych no i tych mieszkańców, którzy są właścicielami 
nieruchomości, bo jeŜeli oni tych deklaracji nie złoŜą to będziemy mieć 
wszyscy kłopot. Nie tylko oni, ale wszyscy razem. Dziękuję bardzo.    
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. MoŜe pan panie Prezydencie zostanie, bo kilka osób się 
zgłasza, a temat jest tak waŜny. śeby nie robić debaty wielkiej na kilka 
pytań pozwolimy. Bardzo proszę pan radny Borawski. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI  
Dziękuję serdecznie. Panie prezydencie mam takie pytanie, w tym 
diagramie opłaty, który pan przedstawił odbiór odpadów komunalnych to 
było 31%, rozumiem, ze tego dotyczył przetarg. Ale mam pytanie, 
rozumiem, Ŝe ta cena uzyskana z przetargu, suma uzyskana ze wszystkich 
6 sektorów to była suma na cały okres obowiązywania umowy, nie na dany 
rok? Tam było ponad 50 mln, a państwo szacowali, ze to będzie ponad             
70 mln. Jakby pan mógł się do tego odnieść.   
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Tak oczywiście suma, o której pan radny mówi dotyczyła całego okresu, 
czyli 2 lat i 3 m-cy, bo na tyle został przetarg ogłoszony. Jeśli chodzi                     
o strukturę tej kwoty to nie do końca jest tak jak pan mówi, bo rzeczywiście 
wywóz to było ok. 31%, ale jeszcze oprócz tych 30% za wywóz tam były 
procenty przeznaczone na wywóz gabarytów, odpady niebezpieczne, leki, 
a to wszystko jest w tej cenie. Poza tym, co jest jeszcze bardzo istotne, w 
tej cenie jest takŜe proszę państwa strumień odpadów z nieruchomości 
niezamieszkałych, czyli upraszczając od przedsiębiorców, który my 
szacujemy na prawdopodobnie1/4 tego strumienia, bądź 1/3. To by 
oznaczało, ze koszt usługi wywozu będzie się kształtował gdzieś w 
okolicach 3,50 na mieszkańca miesięcznie. W tej chwili to jest 4 zł z tych 
wyliczeń poprzetargowych, ale w tym jest strumień odpadów 
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niezamieszkałych  to będzie dodatkowy pieniądz, który wejdzie do tego 
systemu. TakŜe tutaj ten rzeczywisty wpływ przetargu, to nie jest 30% tylko 
40 moŜe nawet 45% całej puli kosztowej.   
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Ja zaskoczony jestem tym określeniem, ze sytuacja jest dobra, no bo z 
tego co zrozumiałem, to główny partner, czyli spółdzielnie gdzie w ich 
zasobach jest chyba najwięcej mieszkań w Trójmieście, odmawia 
współpracy i to jest pokłosie braku powaŜnej konsultacji i rozmowy przy 
wprowadzaniu tego pomysłu. Po drugie jak rozumiem, pan prezydent chce 
zmieniać juŜ zasady tych naliczeń i reformę nim jeszcze się rozpoczęła, 
przy najmniej tak to przed chwilą powiedział. Ja nie chcę dramatyzować, 
czy sytuacja jest dobra czy zła. Moim zdaniem wcale nie jest taka dobra i 
pokłosiem tego jest po prostu zły wybór tej metody, ale rozumiem, Ŝe pan 
rezydent tutaj deklaruje, Ŝe kontroluje tą sytuację i Ŝe jak się okaŜe za 
miesiąc czy trzy stanie przed nami i po prostu rozliczy się z tych działań.  
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Panie radny jeśli chodzi o stosunek spółdzielni mieszkaniowych to nie 
wynika z naszych działań czy z braku dialogu, bo my ze spółdzielniami się 
spotykaliśmy parokrotnie i ja z członkami tego kolegium spółdzielni 
mieszkaniowych równieŜ się spotykałem, problem wynika z ustawy. 
Zarządy spółdzielni mieszkaniowych boja się ich indywidualnej 
odpowiedzialności swoim prywatnym majątkiem za składane deklaracje. 
Ustawa w tym zakresie jest niejednoznaczna, oczywiście są opinie prawne, 
Ŝe zarządy mają te czynność wykonywać, ale są tez opinie prawne, które 
mówią, ze nie musza tego wykonywać. Stanowisko spółdzielni 
mieszkaniowych w Polsce jest bardzo róŜne, bo na przykład w Rumi 
spółdzielnie mieszkaniowe złoŜyły deklaracje i nie miały z tym kłopotu. 
Spółdzielnie mieszkaniowe w Gdyni, na dzień dzisiejszy nie wiemy jak się 
zachowają, ale na przykład uchwał gdyńskich nie skarŜą do sądu,                        
a spółdzielnie gdańskie to czynią. Bo to jest kwestia podejścia, 
odpowiedzialności bo w gruncie rzeczy ta ustawa na spółdzielnie narzuca 
nic innego niŜ robiły do tej pory. Jeśli chodzi panie radny o metodę, to nie 
zamierzamy zmieniać metody, zamierzamy podtrzymywać metodę 
powierzchniową natomiast moŜemy ja zmodyfikować o wprowadzenie 
dodatkowych progów jeŜeli będzie to moŜliwe i będzie wynikało z tych 
finansów jakie nam się okaŜą pod koniec roku. A propos wyboru metody, to 
chce panu powiedzieć, Ŝe właśnie radni Gliwic, radni PiSowscy 
zagłosowali, Ŝeby wprowadzić metodę powierzchniową, właśnie radni 
PiSowscy w Szczecinie zastanawiają się, czy nie przejść z metody wodnej 
na metodę powierzchniową i radni PiSowscy w Radomiu zastanawiają się 
czy nie przejść z metody osobowej na powierzchniową, bo zobaczyli, Ŝe 
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metoda osobowa jest po prostu metoda złą. Ja podkreślam jeszcze raz 
kwestia wyboru metody i sporu pomiędzy stronami tego sporu to nie jest 
kwestia sporu pomiędzy PO a Pis, SLD czy PSL, to jest kwestia sporu 
pomiędzy tymi, którzy sprawują władzę w mieście, a tymi, którzy są w 
opozycji. I niestety tak jak juŜ mówiłem na poprzedniej sesji, bardzo często, 
ci którzy są w opozycji bez względu na ich barwy partyjne,                                  
są nieodpowiedzialni.  
 
Radna JOLANTA BANACH  
Ja bym wolała, Ŝeby pan prezydent wysyłała nam maile z wyjaśnieniem 
szczegółów, które kryją się za przyjętymi uchwałami miast, wykazywał się 
takim temperamentem politycznym. W związku z tym mam pytanie, bo nie 
mogę tego zrozumieć. Jest bardzo duŜa róŜnica pomiędzy wartością 
wynikłą z postępowania przetargowego, a załoŜonymi kwotami do 
kalkulacji. I teraz Ŝeby to zrozumieć proszę mi powiedzieć, skoro 
przedmiotem przetargu był odbiór a nie zagospodarowanie to to oznacza, 
Ŝe oprócz tej kwoty zbliŜonej obecnie do wartości rynku, ok. 60 mln, trzeba 
będzie dodać to, co zapłacimy za utylizację. Tak? I  jeśli byłby pan 
prezydent uprzejmy powiedzieć jaka to mniej więcej będzie kwota. 
Chciałam teŜ zapytać, czy wojewódzki rocznik statystyczny nie jest 
wystarczającym źródłem informacji jeśli chodzi o strukturę powierzchniową 
mieszkań w Gdańsku, bo tam ta wiedza jest. Kiedy by pan ewentualnie 
przewidywał złagodzenie tej powierzchni metodą powierzchniową               
do 110 m2, czyli wprowadzenie dodatkowych ewentualnie progów? 
Dziękuję. 
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Pierwsza sprawa. Proszę państwa oczywiście dochodzi utylizacja, myśmy 
ją szacowali, ze to będzie mniej więcej połowa kosztów, ale proszę 
pamiętać, Ŝe nawet wynik tego przetargu to jeszcze nie są rzeczywiste 
kwoty jakie my zapłacimy. Bo proszę pamiętać, ze to są kwoty nazwijmy to 
„szacowanego strumienia odpadów”, natomiast my nie wiemy jaki będzie 
rzeczywisty strumień odpadów. Tak naprawdę my się będziemy rozliczali z 
przedsiębiorstwami na podstawie zapłaty za tonę wywoŜonych odpadów. 
Oczywiście my wiemy jaki był strumień odpadów w latach poprzednich, 
przyjęliśmy pewna górkę na to, ze tych odpadów będzie więcej, ale nie 
moŜemy wykluczyć, ze tych odpadów będzie na przykład jeszcze więcej i 
wtedy te oszczędności juŜ będą zdecydowanie mniejsze na tej kwocie, 
którą nam zaoferowano. Albo ten strumień odpadów będzie mniejszy niŜ 
myśmy go oszacowali z górką i wtedy te oszczędności będą jeszcze 
większe. My zachowujemy siew  pełni profesjonalnie i odpowiedzialnie i 
wtedy, kiedy będziemy mieli rzetelne i prawdziwe dane a nie szacunki, 
wtedy podejdziemy do zmiany stawki. Stawki i ewentualnie tych nowych 
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progów. Natomiast pani radna znowu, to jakie są dane statystyczne to nie 
są dane, jakie nam zafunkcjonują w systemie, poniewaŜ proszę pamiętać, 
ze mówimy o lokalach zamieszkałych. Czyli my nie wiemy z jakich lokali, o 
jakiej strukturze nam deklaracje w ogóle nie spłyną z tego powodu, ze lokal 
na przykład stoi pusty.. dane statystyczne GUS nie mówią, który lokal jest 
pusty, a który jest pełny, w którym człowiek mieszka, w którym nie mieszka 
i jakiej jest on powierzchni. Jak otrzymamy rzetelne dane z deklaracji, które 
będą mieszkańcy składać, to będziemy wiedzieć w jakich lokalach osoby 
mieszkają i jednym ruchem gdzieś pod koniec roku doprowadzimy do 
zmiany tych stawek, oczywiście jeŜeli wysoka rada tak propozycje 
przyjmie., bo to teŜ tak być nie musi. JeŜeli mówimy, ze prawdopodobnie 
będą obniŜki opłat to być moŜe w grę wchodzi wariant liniowy aŜ do końca 
bez Ŝadnych progów równie dobrze moŜe być. Nie ma reguły, natomiast 
mogę podkreślić, metoda powierzchniowa z takimi modyfikacjami, jakimi 
będziecie sobie państwo Ŝyczyć, byle się zbilansował łączny strumień 
pieniędzy.     
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Panie prezydencie ja mam taka wątpliwość, która pojawiała się juŜ w 
pytaniach kolegów i koleŜanek, ale jakie administracja miejska ma 
narzędzia, Ŝeby mówiąc w uproszczeniu zmusić ludzi do złoŜenia tych 
deklaracji? Bo złoŜenie deklaracji jak rozumiem jest dobrowolne i później 
mamy czas na wydanie decyzji administracyjnej, ale to wszystko trwa, wiec 
ja obawiam się, czy ten system w ogóle w tym roku się zamknie.   
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Pani radna niebezpieczeństwo w Gdańsku jest takie same jak w kaŜdym 
innym mieście, czy gminie w Polsce. JeŜeli deklaracje nie spłyną, to ustawa 
daje narzędzie w postaci decyzji administracyjnej i ona będzie 
egzekwowana. Jej egzekwowanie jest generalnie dosyć tam szybkie, bo 
praktycznie moŜna od razu wejść na konto i pieniądze próbować ściągać, 
tom nie są kwestie lat tylko miesięcy czy tygodni. Wiec pod tym względem 
nie jest to jakaś tam straszna przypadłość, natomiast chcielibyśmy, 
Ŝebyśmy wszyscy razem wspólnie współpracowali w wykonywaniu tej 
ustawy i wydaje mi się, ze nie jest sensowne, Ŝeby ktoś komuś tu robił pod 
górkę. Procedura jest taka jaka jest i będzie przestrzegana. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska   
Proszę państwa, poniewaŜ ta opata podlega ordynacji podatkowej w 
związku z tym proces dochodzenia do windykacji jest po prostu dosyć 
długi. MoŜe trwać do dwóch i trzech miesięcy i to teŜ bierzemy pod uwagę, 
poniewaŜ musimy wezwać, musimy z cała odpowiedzialnością stwierdzić, 
Ŝe ten lokal ma taką i taką powierzchnię aby przypisać postanowieniem 
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kwotę naleŜna do zapłaty i dopiero na tej podstawie moŜna wdroŜyć 
windykację. Poborca skarbowy, jeŜeli ktoś nie zapłaci zostaje wystawiony 
przez księgowość tytuł wykonawczy i na podstawie tego tytułu 
wykonawczego następuje realizacja, czyli windykacja tych naleŜności. 
MoŜe być to zajęcie emerytury, renty, moŜe być to zajęcie naleŜności                 
z tytułu stosunku pracy. Mamy doświadczenie, poniewaŜ w ten sposób 
windykujemy naleŜności i podatkowe z tym problemu nie mamy, akurat 
jeŜeli chodzi o rozpoznanie rachunków tych osób, które zalegają dla miasta 
z róŜnych tytułów. Jeszcze jest jedna moŜliwość, jeŜeli ktoś będzie 
permanentnie unikał złoŜenia deklaracji podatkowej, nie chcielibyśmy                  
z tego korzystać, ale ordynacja zezwala na zgłoszenie do Urzędu 
Skarbowego i wszczęcie procedury z Kodeksu Karno-Skarbowego, czyli po 
prostu ukarania danej osoby, która permanentnie unika złoŜenia deklaracji. 
Nie chcielibyśmy oczywiście z tej moŜliwości korzystać, to jest naszym 
zdaniem ostateczność. 
 
Radny SZYMON MOŚ  
Panie przewodniczący, ja ceniąc sobie informacje przekazana przez pana 
prezydenta Lisickiego, mam jednak wraŜenie, Ŝe ta dyskusja w wielu 
punktach poruszanych tutaj odbyła się kiedy procedowaliśmy nad 
uchwałami w zeszłym miesiącu. Pan przewodniczący w swojej Ŝyczliwości 
dopuścił kilka głosów, podejrzewam, ze w trybie bardziej Ŝyczliwym niŜ 
regulaminowym, bo jednak regulamin tutaj dyskusji nie przewiduje. Wydaje 
mi się, ze to nie jest dobry moment, Ŝebyśmy po raz kolejny rozmawiali na 
temat szczegółów uchwał śmieciowych. W związku z tym chciałbym zgłosić 
wniosek formalny, w trybie równieŜ ocierającym się tylko o granice 
regulaminu o zamkniecie listy mówców. Jesteśmy przypominam w punkcie 
przed wystąpieniami klubowymi, a zamienia się ta dyskusja, dokładnie to 
samo, ja juŜ nie będę oceniał poszczególnych głosów bo kaŜdy z nich 
szanuję, w dokładnie to samo o czym rozmawialiśmy w zeszłym miesiącu. 
JeŜeli będzie potrzeba przeprowadzenia pogłębionej dyskusji po raz 
kolejny, proponuje w trybie regulaminowym wprowadzić oczywiście taki 
punkt i tutaj do bólu na ten temat dyskutować, ale nie traktować regulaminu 
jak jakiegoś gumowego tworu, który moŜna naginać. Wiec składam 
wniosek formalny o zamkniecie listy mówców i apeluje o rozwagę.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję panie radny. Więc to nie ma charakteru dyskusji. są dwa głosy, 
poza tymi, które juŜ udzielałem. Są dwa góry nowe pana 
przewodniczącego Strzelczyka i pani Geryk i zamykamy listę mówców. 
Bardzo proszę pani Geryk.  
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Radna śANETA GERYK  
Panie przewodniczący ja jeszcze raz chciałabym wrócić do sprawy 
spółdzielni mieszkaniowych. Czysto hipotetycznie, spółdzielnie nie składają 
deklaracji. Czy od 1 lipca na starych zasadach są śmieci wywoŜone, na 
nowych zasadach? Jak to wygląda, jak wygląda kwestia opłat? Co traci co 
zyskuje przeciętny członek spółdzielni? Dziękuję bardzo.  
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Proszę państwa jeśli chodzi o system wywozu odpadów to w gruncie 
rzeczy na terenie miasta niewiele się zmieni, jakieś tam drobiazgi.                     
W niektórych spółdzielniach był wywóz gabarytów raz na tydzień, teraz na 
dwa tygodnie. Ale na przykład w zabudowie jednorodzinnej takiego wywozu 
w ogóle nie było, a teraz się pojawi raz na miesiąc. Ale co do zasady 
system wywozu odpadów będzie taki sam jak do tej pory, tylko kwota moŜe 
być inna. Natomiast tutaj generalnie system się nic nie zmienia. Czyli nawet 
jeśli spółdzielnie mieszkaniowe nie złoŜą deklaracji, czy jak osoby fizyczne 
nie zgłoszą deklaracji, to my i tak ustawimy pojemniki i odpady będziemy            
z miasta wywozić. T nie jest kwestia, Ŝe zamienimy się w Neapol. To jest 
tylko kwestia, ze będziemy musieli mieć, ze tak powiem więcej roboty w 
kwestii egzekwowania deklaracji i egzekwowania pieniędzy. Natomiast 
miasto będzie funkcjonowało, jeŜeli mówimy o zakres wywozu odpadów.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja chciałem przychylić się do prośby mojego kolegi Szymona i nie będę 
kontynuował dyskusji na temat uchwały śmieciowej, ale chciałbym 
uporządkować kilka wypowiedzi pan prezydenta. Oczywiście jak zwykle ze 
znaną sobie swadą przekazuje nam informacje o swojej prawdzie 
objawionej, a jak wiemy prezydent Lisicki miał okazje parę razy juŜ się 
pomylić. Po drugie ustawa śmieciowa nie wzięła się z nikąd. To jest ustawa 
napisana przez Ministerstwo Ochrony Środowiska rządu Platformy 
Obywatelskiej i przegłosowana przez koalicje rządową PSL-PO w 
Parlamencie Polskim. Panie przewodniczący czy mógłbym prosić o 
nieprzeszkadzanie?  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Proszę o ciszę na sali. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Kwestia następna. Panie prezydencie śmieci tak zwane niekomunalne 
stanowią około 10% kosztów utylizacji Szadółek, takŜe te informacje              
są dostępne, zresztą z państwa materiałów. I ostatnie pytanie jeszcze, 
Ŝeby zakończyć tą dyskusję. Kwotowo. Jaka kwota rocznie będzie 
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przeznaczana na transport odpadów po otworzeniu tych ofert, które 
dokonało się w poniedziałek?    
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Panie radny, jeŜeli mówimy o tej kwocie za wywóz, to do końca nie wiemy. 
Gdyby to był ten strumień śmieci, który jest w ofertach, to niech pan 
podzieli 50 mln przez 2 lata i 3 m-ce, to panu wyjdzie ile to jest tam na 
miesiąc. Tylko podkreślam, to jest opłata w cudzysłowie ryczałtowa przy 
pewnej załoŜonej ilości odpadów, natomiast tych odpadów będzie na 
pewno albo trochę więcej albo trochę mniej, no bo wiadomo jak to jest z 
szacunkami. TakŜe my tej konkretnej liczby nie jesteśmy w stanie podać. 
Jeśli chodzi panie przewodniczący o głosowanie w sejmie, to chciałbym 
przypomnieć, Ŝe o ile ja pamiętam przeciwko tej ustawie głosował tylko 
jeden sprawiedliwy i to był poseł Aziewicz z PO. Wszyscy pozostali albo 
głosowali za, albo się wstrzymali, ale nie byli przeciwni. Wstrzymanie jest 
równieŜ formą deklaracji. Przypomnę, ze ostatnio padł wniosek o 
konstruktywne votum nieufności i tez jego twórcy liczyli, Ŝe znajdą ilość 
głosów odpowiednią. No wiec rozumiem, ze jeŜeli w przypadku ustawy 
śmieciowej się wstrzymali a nie głosowali przeciwko, to teŜ nie był to 
przypadek. Ostatnia jeszcze odpowiedź, bo nie powiedziałem pani radnej 
Banach a zapytała o bardzo waŜna rzecz. Jakie są szanse rozstrzygnięcia 
przetargów w terminie. Wiec ja uwaŜam, ze my ten przetarg 
rozstrzygniemy, absolutnie do dnia 1 lipca a moŜe szybciej, tak aby firmy, 
które go wygrają mogły przystąpić do pracy. Właśnie z tego powodu, Ŝe 
Ŝeśmy ten przetarg tak szybko ogłosili i tak szybko go rozstrzygamy.                 
Ja tylko przypominam, Ŝe w tej chwili nastąpi wysyp przetargów w całej 
Polsce, to moŜe być 1000 albo i więcej przetargów i nagle się okaŜe, ze 
Krajowa Izba Odwoławcza będzie po prostu zasypana tymi odwołaniami i 
trzeba będzie czekać na orzeczenia bardzo długo. PoniewaŜ my jesteśmy 
jedni z pierwszych w kraju no więc nie grozi nam, Ŝe będziemy musieli w 
długiej kolejce czekać na odpowiedź. JeŜeli będą oczywiście jakieś 
protesty. Ja śmiem twierdzić, ze przetarg był przygotowany bardzo dobrze 
przez Zarząd Dróg i Zieleni. Oczywiście nie mam gwarancji na ile oferty, 
które firmy złoŜyły są pełne, nie mają błędów, krótko mówiąc, czy nie 
moŜna się do nich gdzieś przyczepić, Ŝeby w swoim sektorze wygrać. Tego 
to juŜ po prostu nie wiem.    
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Na tym kończymy. Nie ma debaty. Wniosek formalny.            
Kto z pań i panów radnych jest za zamknięciem listy mówców?  
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Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu zamkn ęła list ę mówców.  

 
 
 
 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  
 
 

Radny GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodnicz ący Klubu Radnych 
Prawa i Sprawiedliwo ści  
Panie Przewodniczący, panie Prezydencie. Ostatni sesja Rady Miasta 
Gdańska była sesja burzliwą i dotyczyła tak Ŝywotnego i waŜkiego tematu 
dla mieszkańców naszego miasta jak koszty wywozu i utylizacji odpadów 
komunalnych. Dzisiaj dostaliśmy pierwsze informacje po otworzeniu ofert 
na wywóz nieczystości komunalnych z Miasta Gdańska. Wiemy, ze trzech 
oferentów otrzymało najbardziej satysfakcjonujące wyniki jeŜeli chodzi o 
kwestie cenowe. Ja mam tylko nadzieję, ze oprócz ceny w dalszym 
postępowaniu przetargowym będą brane teŜ pod uwagę inne elementy 
takie jak wiarygodność tych firm, zdolności wykonania tego zlecenia, bo 
obawiam się takiej kwestii jak to się juŜ zdarzyło w czasie tych nieudolnych 
i niekompetentnych rządów Platformy Obywatelskiej z budowaniem dróg. 
Wygrywają koncerny międzynarodowe, koncerny zachodnie, polscy 
podwykonawcy są wykonawcami de facto tych usług a potem kończy się to 
tym, ze te firmy bankrutują. Mam nadzieję, ze w przypadku ustawy 
śmieciowej nie będzie takiej sytuacji w mieście Gdańsku i Platforma 
Obywatelska w Gdańsku nie wykończy podwykonawców tak jak to miało 
miejsce przy budowie dróg. Z wystąpienie pana prezydenta wiemy, Ŝe nie 
jest skłonny do rewizji metody rozliczania śmieci i w dalszym ciągu zgodnie 
z wytycznymi premiera Tuska złoŜonymi w Białymstoku będzie to w 
dalszym ciągu metoda powierzchniowa w Gdańsku, w dalszym ciągu upór 
PO trwa i w Gdańsku śmieci produkuje powierzchnia, to jest następna 
kwestia. I wreszcie ostatnia. Platforma Obywatelska co prawda rzadko 
przywiązuje, a w zasadzie w cale nie przywiązuje się do składanych 
zapowiedzi, deklaracji czy wręcz obietnic, i tak jak na ostatniej sesji 
mieliśmy okazję słyszeć, ze po rozstrzygnięciu przetargów Platforma 
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Obywatelska jest skłonna zweryfikować stawki opłat, dzisiaj usłyszeliśmy, 
Ŝe za ten bubel prawny jakim jest niewątpliwie ustawa śmieciowa, za która 
teŜ nikt nie chce brać odpowiedzialności nawet koalicja rządząca, 
posiadająca większość w polskim parlamencie, za ten bubel prawny mają 
zapłacić na zasadzie prób i błędów mieszkańcy Gdańska. Czyli za 
niekompetencje, za niechlujstwo prawne i za nieudolność zawsze pod 
rządami PO płacą mieszkańcy. To jest bardzo smutna konstatacja. 
Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Proszę państwa przechodzimy do punktu 4.     
 
 
 
 

PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
 
 
 

1. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2013-2040 (druk 832 + 
autopoprawka); 

 

 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 832 z autopoprawką zgodnie                        
z uzasadnieniem. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska – pozytywna, Samorządu i Ładu Publicznego – nie opiniowała, 
Edukacji – pozytywna, Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
Kultury i Promocji – nie opiniowała, Sportu i Turystyki – pozytywna, 
Rewitalizacji – pozytywna. Otwieram dyskusję, pani radna Jolanta Banach. 
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Radna JOLANTA BANACH  
Dziękuje panie przewodniczący. Pani skarbnik, ten układ narzucony 
rozporządzeniem Ministra Finansów jest mniej czytelny, bo są osobno 
bieŜące we wszystkich zadaniach, osobno majątkowe, co nie pozwala mieć 
poglądu jakby na całość zagadnienia ale czy to rozporządzenie ministra 
narzuca równieŜ wyeliminowanie z tej nowej metodologii, wedle której 
prezentowana jest wieloletnia prognoza finansowa, czy eliminuje 
zobrazowanie, zilustrowanie udziału środków własnych i środków unijnych. 
Mam z tym problem, bo na przykład jest tu takie nowe zadanie organizacja 
piłkarskich turniejów międzynarodowych, gdzie przewidziano kwotę około 
pół miliona, to zaleŜy z jakiej strony spojrzeć, jeśli chodzi o ocenę 
wysokości tej kwoty. Dla mnie ona jest wysoka w kontekście dosyć trudnej 
sytuacji na przykład z PFRON, gdzie mamy zmniejszenie środków o 2 mln 
w niektórych pozycjach przeszło połowę. Proszę odpowiedzieć na to 
pytanie dotyczące struktury środków własnych i unijnych jeśli chodzi o to 
nowe zadanie i o odpowiedź systemową, czy moŜemy nadal oczekiwać od 
pani skarbnik ilustracji udziału środków własnych i środków majątkowych 
przy konkretnych zadaniach. Czy rozporządzenie nam tutaj w niczym nie 
przeszkadza?  
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 

Rozporządzenie proszę państwa jest wymogiem ustawowym. Wszystkie 
Wieloletnie Prognozy Finansowe są przekazywane w systemie Bestia do 
Regionalnych Izb Obrachunkowych, a te przekazują do Ministerstwa 
Finansów. Ma to na celu przed wszystkim monitorowanie długu 
samorządów. Ta dyskusja, która odbywała siew roku 2011 i 2012 właśnie 
spowodowała tym, ze minister odstąpił od limitu deficytu natomiast zrobił 
jednolity druk do przekazywania danych do RIO i do ministerstwa. 
Oczywiście nic nie soi na przeszkodzie, Ŝeby były podawane dodatkowe 
dane. Oczywiście moŜemy o tym rozmawiać i ustalić w jaki sposób te dane 
dla państwa prezentować. Zgadzam się, Ŝe ten druk przedsięwzięcia to jest 
gafa ministerialna, Ŝe samo przedsięwzięcia zostało rozbite na dwa 
przedsięwzięcia. Na przykład jeŜeli są wydatki bieŜące to po raz pierwszy 
występuje przedsięwzięcie, jeŜeli są wydatki majątkowe to po raz drugi. Nie 
ma skomasowanych i naszego wkładu czy teŜ z budŜetu państwa, czy z 
PFRON czy z UE. Ale na to nic nie poradzimy, być moŜe na skutek 
protestów, które złoŜyła teŜ Unia Metropolii ten druk zostanie zmieniony.  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem druku 832 wraz z autopoprawką? 
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Za    -     25 
      przeciw    -       7 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/775/13 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska                            

na lata 2013-2040    
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

2. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok (druk 833 + 
autopoprawka); 

 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 833 z autopoprawką zgodnie                        
z uzasadnieniem.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska – pozytywna, Samorządu i Ładu Publicznego – nie opiniowała, 
Edukacji – pozytywna, Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
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Kultury i Promocji – pozytywna, Sportu i Turystyki – pozytywna, 
Rewitalizacji – pozytywna. Pan radny Piotr Skiba. 
 
Radny PIOTR SKIBA  
Panie przewodniczący jedno pytanie dość konkretne. Próbowałem zadać to 
pytanie na posiedzeniu Komisji Kultury i Promocji 2 dni temu, ale nie miał 
mi kto udzielić odpowiedzi. Chciałbym zapytać o takie szczegółowe 
przeznaczenie zwiększających się wydatków w Biurze Prezydenta ds. 
Promocji, to jest kwota 56 tyś. Wydaje mi się, Ŝe to co jest w druku nam 
przedstawione jest tak ogólne, Ŝe prosiłbym o jakieś pogłębienie tego celu i 
dlaczego teraz zwiększamy ten plan, dlaczego to nie mogło się znaleźć w 
uchwale głównej budŜetowej?  

 
PAWEŁ ADAMOWICZ - Prezydent Miasta Gda ńska 
Nie jestem na 100% pewny, ale to jest prawdopodobnie dotacja dla 
Instytutu Badań Nad Gospodarką Rynkową, do wydawania Pomorskiego 
Przeglądu Gospodarczego. Od kilku lat Gdańsk, Województwo Pomorskie, 
Sopot, Gdynia jesteśmy wspierającymi wydawanie tego fachowego 
kwartalnika. A dlaczego, bo po prostu budŜet Biura Promocji został ścięty o 
30% i jak domyślacie się państwo później przychodzą rozmaite osoby, 
środowiska, płaczą i momentami ta sprawa jest istotna, waŜna. 
Promowanie gospodarki, wymiana myśli, opinii itd. Dziękuję.  
 
Radny SZYMIN MOŚ 
Mieliśmy okazje zaznajomić się jako Komisja Kultury i Promocji z tym dość 
znacząco ściętym budŜetem na promocje, co jest oczywiście zrozumiałe. 
Miedzy innymi teŜ na jednej z ostatnich Komisji rozmawialiśmy na temat 
promocji Gdańska poza granicami kraju, takŜe w związku z Euro tutaj teŜ te 
ciecie środków troszeczkę nas dotknęło. MoŜe lepszym byłoby 
przeznaczenie jednak tej kwoty prawie 60 tyś złotych na wsparcie jeszcze 
działań związanych z promocją Gdańska zwłaszcza w tych krajach gdzie 
odbywało się Euro, a z tego co mówiła dyrektor Zbierska musiała się 
ograniczyć ze względu na koszty, niŜ na wydawanie kwartalnika. Czy 
byłaby taka moŜliwość, Ŝeby jednak to rozwaŜyć i i w ten sposób te środki 
zadysponować i poczekać ewentualnie czy znalazły by się dodatkowe 
fundusze na wsparcie wtedy tego kwartalnika, który jest równieŜ oczywiście 
bardzo istotny, ale wydaje mis ie, ze ma mniejszy priorytet. Dziękuję 
bardzo. 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ - Prezydent Miasta Gda ńska 
Przeanalizujemy to. Dziękuje bardzo.  
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Radna BEATA WIERZBA  
Ja bardzo chciałam podziękować za te podwyŜki dla administracji i obsługi, 
ze wreszcie pod długich prośbach komisji o to, Ŝeby docenić prace 
administracji i obsługi w edukacji znalazły się na to środki i to w takiej 
kwocie. Dziękuję bardzo.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem druku 833 wraz z autopoprawką? 
  
 
 

Za    -     25 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       6 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/776/13 
 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu                          
Miasta Gda ńska na 2013 rok     

 
z dnia 28 marca 2013 roku 

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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3. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Siedlce - rejon 
ulic Kartuskiej i Kolonii Zręby w mieście Gdańsku 
(druk 826); 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 826 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
– opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem druku 826? 
  
 

Za    -     25 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       2 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/777/13 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 
przestrzennego  Siedlce - rejon ulic Kartuskiej i K olonii Zr ęby 

w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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4. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego 
Niedźwiednik rejon ulic Słowackiego                                 
i Podkarpackiej  w mieście Gdańsku (druk 827); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 827 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
– opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem druku 827? 
  
 

Za    -     30 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/778/13 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nied źwiednik rejon ulic 

Słowackiego i Podkarpackiej  w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 
 
 



 23

 

5. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Osowa 
rejon ulicy Kielnieńskiej przy torach II w mieście 
Gdańsku (druk 828); 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 828 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
– opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem druku 828? 
  
 

Za    -     30 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/779/13 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulicy 

Kielnie ńskiej przy torach II w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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6. o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa 
Górna w rejonie ulic Wita Stwosza i Stanisława 
Wąsowicza w mieście Gdańsku (druk 831); 

 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 831 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
– opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem druku 831? 
  
 

Za    -     31 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/780/13 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna w rejon ie 

ulic Wita Stwosza i Stanisława W ąsowicza                                         
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 28 marca 2013 roku 

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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7. w sprawie zmiany nazwy miejskiej jednostki 
budŜetowej z: Park Kulturowy Fortyfikacji Miejskich 
„Twierdza Gdańsk" na Centrum Hewelianum oraz 
nadania nowego statutu (druk 830); 

 

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 830 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji – opinia pozytywna, Edukacji – 
pozytywna, Sportu i Turystyki - pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma.         
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 830? 
  
 

Za    -     32 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/781/13 
 

w sprawie zmiany nazwy miejskiej jednostki bud Ŝetowej z: 
Park Kulturowy Fortyfikacji Miejskich „Twierdza Gda ńsk" na 

Centrum Hewelianum oraz nadania nowego statutu  
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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8. w sprawie wykazu kąpielisk na polskich 
obszarach morskich przyległych do granic Gminy  
Miasta Gdańska w roku 2013 (druk 829); 

 

 

MACIEJ LOREK – Dyrektor Wydziału Środowiska  
Przedstawił projekt uchwały druk 829 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
– opinia pozytywna, Sportu i Turystyki - pozytywna. Głosów w dyskusji nie 
ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 829? 
  
 

Za    -     31 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       1 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/782/13 
 

w sprawie wykazu k ąpielisk na polskich obszarach morskich 
przyległych do granic Gminy  Miasta Gda ńska w roku 2013  

 
z dnia 28 marca 2013 roku 

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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9. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
"Programu współpracy Miasta Gdańska  z 
organizacjami pozarządowymi na rok 2013" (druk 
834 + autopoprawka); 

 

 

EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 834 wraz z autopoprawką zgodnie                         
z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – opinia 
pozytywna, Strategii i BudŜetu  - pozytywna. Głos w dyskusji pan radny 
Piotr Gierszewski.  
 
Radny PIOTR GIERSZEWSKI  
Panie przewodniczący, wysoka rado, ja krótkie pytanie, bo ono się 
ponownie tutaj odezwało do tego, Ŝeby usłyszała część rady. Czy będzie 
powołana ta rada, bo jedynym takim minusem w tej uchwale, co radni 
ponosili, to był brak opiniowania przez Radę PoŜytku i czy ona powstanie       
w najbliŜszym czasie, czy nie o 3 m-ce temu wygasł mandat poprzedniej,           
a my jako radni często patrzyliśmy na opinie Rady PoŜytku i chcielibyśmy, 
Ŝeby prezydent się określił czy będzie powoływał czy nie.  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Rada PoŜytku została powołana w dniu wczorajszym Zarządzeniem 
Prezydenta.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem druku 
834 wraz z autopoprawką? 
  
 

Za    -     25 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       7 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXVI/783/13 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia "Programu 
współpracy Miasta Gda ńska  z organizacjami pozarz ądowymi 

na rok 2013" 
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

10. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Województwa Pomorskiego (druk 835); 

 

 

EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 835 zgodnie z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji – opinia pozytywna, Strategii i BudŜetu  
- pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest              
za przyjęciem druku 835? 
  
 

Za    -     32 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwał ę Nr XXXVI/784/13 
 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
dla Województwa Pomorskiego  

 
z dnia 28 marca 2013 roku 

 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

11. w sprawie zamiaru likwidacji Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej  Nr 2 w Gdańsku                     
z siedzibą przy ul. Krzemienieckiej 1 (druk 799 + 
autopoprawka); 

 

 

EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 799 wraz z autopoprawką zgodnie                         
z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji – opinia pozytywna. Głos w dyskusji 
pan radny Wojciech Błaszkowski.  
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  
Ja tylko pozwolę sobie na taki bardzo krótki komentarz jako, Ŝe edukacja to 
jest dziedzina bardzo wraŜliwa, a decyzje w tym zakresie, szczególnie te 
decyzje organizacyjne wymagają duŜej ostroŜności i bardzo dziękuję 
wszystkim radnym z Komisji Edukacji za zaangaŜowanie i za bardzo 
wnikliwą analizę takŜe tej kwestii. Pragnę powtórzyć to, co powiedziała pani 
prezydent, ze to jest uchwała porządkowa i de facto jest to połączenie i 
bardzo cieszę się, ze odbywa się to bez zwolnień pracowników. Wydaje 
się, Ŝe ta jednostka po połączeniu będzie funkcjonowała lepiej, będzie 
mogła sprawniej realizować swoje jakŜe waŜne cele w sposób lepiej 
zorganizowany, w sposób usystematyzowany, stad tez podjecie tej uchwały 
wydaje się celowe i logiczne. Bardzo dziękuję.   
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Radny PIOTR GIERSZEWSKI  
Panie przewodniczący, wysoka rado, to jest jak najbardziej słuszna decyzja 
pani prezydent, z tym, ze w druku uzasadnienia prosiliśmy, Ŝeby skreślić 
słowo „pedagogicznie”, bo pani mówiła o autopoprawce, ale nie 
powiedziała, Ŝe to dotyczy teŜ wykreślenia tego słowa „pedagogicznie”, ze 
wszyscy pracownicy, mają, brakowało tego jak gdyby tutaj w uzasadnieniu 
panie prezydent. Dziękuje serdecznie.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Pani prezydent potwierdza, więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem druku 799 wraz z autopoprawką? 
  
 

Za    -     32 
      przeciw    -       0 
      wstrzymało si ę   -       0 
        

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
 
 
 

Uchwał ę Nr XXXVI/785/13 
 

w sprawie zamiaru likwidacji                                                     
Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej  Nr 2                                

w Gdańsku z siedzib ą przy ul. Krzemienieckiej 1 
 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI PREZYD ENTA 
MIASTA 

 
Stanowią załącznik 16 i 17 do niniejszego protokołu. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Interpelacje i zapytania. Pan radny Mirosław Zdanowicz. 

 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ  
Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Ja chciałem się zapytać. Dostałem 
od takiego pana Kamińskiego, broń BoŜe proszę nie mylić z naszym 
kolegą, takie pismo, ze jestem w takiej bandzie defrałdałtów i dostaje od 
tego pana rózeg rodzaju takie uwagi na temat pracy urzędu, Rady Miasta i 
parę razy prosiłem, Ŝeby przestał mi wysyłać te kwestie. Czy pan 
przewodniczący mógłby coś zrobić w tej sprawie, Ŝeby raz zakończyć. Nie 
wiem, moŜe trzeba go podać do prokuratury. Bardzo proszę pana 
przewodniczącego. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Oczywiście nie chodzi tutaj o nazwiska, tylko o pewien fakt uŜywania słów 
obraźliwych i rzucania oskarŜeń. Taki przypadek dotyczył wcześniej 
kilkorga radnych. Ja się zwracałam z pytaniem do pana dyrektora Spyry, 
jak moŜna blokować tego rodzaju maile zawierające groźby karalne bądź 
słowa obraźliwe. Pan dyrektor Spyra zwróciła się do informatyków, którzy 
odpowiedzieli panie radny, Ŝe nie moŜna tego niejako systemowo zrobić, 
natomiast indywidualnie kaŜdy radny, w porozumieniu z biurem 
informatyków moŜe taką funkcję włączyć, która by blokowała tego rodzaju 
maile. I z mojego doświadczenia wynik, ze to jest najlepsza, 
najskuteczniejsza kara dla autorów, kiedy te maile nie dochodzą i są 
nieskuteczne.    
  
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Spróbujemy coś tu z informatykami wymyślić, ale tacy 
ludzie istnieją i są wśród nas i więcej trudno coś powiedzieć. To nie 
pierwszy raz i pewnie nie ostatni. Cześć naszych radnych odbija się o sąd 
w podobnych sprawach.   
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PUNKT 6 
WNIOSKI IOŚWIADCZENIA OSOBISTE  

  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
W imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości chciałbym wszystkim 
państwu i panu prezydentowi złoŜyć najserdeczniejsze Ŝyczenia z okazji 
Świat Zmartwychwstania Pańskiego.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Ja takŜe w imieniu Prezydium Rady Miasta Gdańska 
składamy wszystkim państwu Ŝyczenia zdrowych, spokojnych, rodzinnych 
Świąt. śebyście państwo znaleźli czas na wypoczynek. Wszystkiego 
najlepszego dla państwa i bliskich.  
 
Radny MACIEJ KRUPA  
Oczywiście wszystkiego dobrego na Święta. Klub Platformy zapraszam             
do gabinetu pana przewodniczącego na spotkanie. Dziękuję.  
 
 
 

PUNKT 7 
ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo, spokojnych Świąt. 
 
 
Obrady zakończono o godzinie 1050 

      
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
Protokół sporządziła 
Na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
podinspektor BRMG 
Wioletta Krewniak 


